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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-04-26, § 10 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 26 april kl. 17:30 – 17:50 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 2 maj 2022 av §§ 1-5, 7-9, 11, 12, 15-

17 

Omedelbar justering av §§ 6, 10, 13, 14 tisdagen den 

26 april 2022 

 

 

 Karin Ernlund                                                             Hassan Jama 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Mikael Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)   

Suhur Salahyusuf (S)  

Tobias Johansson (V)  

 

Beslutande ersättare: 

Nahman Hanna (S) Mirja Räihä (S) 

Sandra Zuniga Michel för Ulla Sjöbergh (S) 

 

Ersättare:  

Richard Hellberg (M) 

Billy Östh (M) 

Camilla Hane (M)  

Joel Forsberg (MP) 

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S)  

Lisa Söderblom Arce (V)  

 

 
 

Tjänstemän: 
 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Sixten Svanberg (S), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Susanne Olsson, personalföreträdare Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 10 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet, Älvsjö 1:1, 
genomförandebeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2307 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av 
fastighetskontoret beställa genomförande av projekt 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet till en 
investeringsutgift redovisad i bilaga 1. 
 

2. Idrottsnämnden godkänner en bedömd hyreskostnad 
som redovisas i bilaga 1, som en följd av projektet 
Renovering och utveckling av Älvsjöbadet och föreslår att 
kommunstyrelsen godkänner den tillkommande 
hyreskostnaden. 
 

3. Idrottsnämnden förklarar ärendet för omedelbart justerat. 
 

Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 24 mars 2022. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Hanna Wistrand (L), Minna Thullberg (MP) och Destiny 
Zandi Näslund (KD) föreslår (se beslutet). 

 
2) Suhur Salahyusuf m.fl. (S) föreslår: 

 
1. Att Idrottsnämnden ska utreda konsekvenserna av ett 

eventuellt införande av avgifter på Älvsjöbadet i syfte 
att säkra tillgängligheten för alla stockholmare. 

2. Att Idrottsnämnden ska se över avgiftsnivån på 
stadens samtliga utomhusbad. 

3. Att därutöver anföra följande: 
 

Det är glädjande att Älvsjöbadet renoveras och rustas upp. 
Badet kan på så vis utgöra ett attraktivt besöksmål för 
älvsjöborna och andra stockholmare. En yta för spontanidrott i 
anslutning till badet skulle även det höja platsens attraktivitet. 
Nya och renoverade bad och idrottsytor som medborgare vill 
nyttja sänker trösklarna för rörelse och aktivitet. Stockholm har i 
dagsläget en stor brist på ytor att idrotta och röra sig på.  

 
Det är dock oroande att majoriteten vill göra Älvsjöbadet till ett 
betalbad med spärrar och stängsel utan att ha utrett vad detta 
får för effekter. Det är inte orimligt att någon form av avgift 
behöver tas ut för att projektet ska kunna genomföras. En 
utredning behöver dock göras för att se vilka alternativ som 
finns. Alla stockholmare ska ha tillgång till stadens utebad och 
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eventuella avgiftsnivåer måste ligga på en nivå som säkrar att 
ingen stängs ute från att besöka Älvsjöbadet.  

 
Syftet med att rusta upp befintliga bad är att stockholmarna ska 
kunna fortsätta att ha glädje av dem. Vilka konsekvenser olika 
nivåer av avgifter får måste därför noggrant utredas. Det är av 
stor vikt att eventuella avgifter inte hindrar stockholmarna att 
besöka badet. En övervägning av olika alternativ behöver göras. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Karin Ernlund (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
stöds av Karin Ernlund (C), Bo Sundin m.fl. (M), Hanna Wistrand 
(L), Minna Thullberg (MP) och Destiny Zandi Näslund (KD). 
 
Reservation 
Suhur Salahyusuf m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 
hänvisning till sitt förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Hassan Jama m.fl. (V) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
 
Vänsterpartiet tycker att det är mycket positivt att stadens 
utomhusbad utvecklas och rustas upp till modernare standard 
genom till exempel tempererade bassänger, nya 
personalutrymmen och ett lyft av utemiljön.  
 
Däremot ser vi problem med att införa inträdesavgift på badet 
efter renoveringen.  
2019 levde cirka 20 procent av barnen i Sverige med låg 
ekonomisk standard. Älvsjöbadet ligger i Enskede-Årsta-Vantör 
och Rädda barnen visade för några år sedan att det var det 
stadsdelsnämndsområde som, sett till antal, hade flest fattiga 
barn. 
 
Klassklyftor tar inte sommarlov. Stockholm stad måste därför ha 
en politik för att alla barn ska ha en meningsfull sysselsättning 
även under juni, juli och augusti.  
 
Vänsterpartiet anser därför att innan avgifter på Älvsjöbadet 
införs måste en tydlig analys av för- och nackdelar göras. 
Exempelvis måste konsekvenserna för fattiga barnfamiljer och 
konsekvenserna för simkunnigheten analyseras. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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